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*Sedința ordinară din 29 august 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

        ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S    V E R B A L 

Încheiat, astăzi 29 august, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al Municipiului Paşcani 

 

 

 Ora  09.14 

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară pe 29 august 2024, prin Dispoziția 

Primarului Municipiului nr. 1753/23.08.2024. Consilierii locali au fost anunțați telefonic și 

convocați prin poștă electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 09:14, aceasta se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și prin intermediul aplicației TEAMS. 

Sedința ordinară din 29 august 2024 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului Pașcani, deschide lucrările ședinței 

ordinare din 29 august 2024, constatând că este legal constituită, din 18 consilieri în funcție, 

fiind prezenți 13.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: domnul Marius-

Nicolae Pintilie-Primarul Municipiului Pașcani, domnul Cristian Rățoi – Viceprimarul Municipiului 

Pașcani, doamna Jitaru Irina- Secretarul General al Municipiului Pașcani, domnul Bodoașcă 

Claudiu-Mihai - administrator public, funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului 

Pașcani, presa locală. 

        Înainte de a da cuvântul președintelui de ședință, doamna Jitaru Irina, Secretarul General 

al Municipiului Pașcani, supune la vot următoarele procese verbale ale ședințelor consiliului 

local. 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 31.07.2024 

Pentru: 12 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 
 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PINTILIE CIPRIAN X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. VÎRLAN MIHAI X   
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- procesul verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată,  din 23.08.2024 

Pentru: 12 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 
 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PINTILIE CIPRIAN X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. VÎRLAN MIHAI X   

 

Doamna Irina Jitaru, Secretarul General al Municipiului Pașcani, dă cuvântul doamnei 

Constantinescu Petronica, președinte de ședință. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă citire Dispoziției 

Primarului nr. 1753/23.08.2024 privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Pașcani în 

ședința ordinară în data de 29.08.2024, ora 09:00. Precizează că aceasta a fost comunicată 

către toți consilierii locali. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, supune la  vot ordinea de zi. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 12 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 
 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PINTILIE CIPRIAN X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. VÎRLAN MIHAI X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 
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1. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației – Studiu de Fezabilitate și 

aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiții: „Extindere 

rețele alimentare cu apă și rețele de canalizare, în municipiul Pașcani, județul Iași” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că pe programul 

de investiții POIM, al celor de la ApaVital, s-au identificat, în ultimii doi ani, străzi sau capete de 

străzi care au fost omise din proiect de către cei de la ApaVital. Domnul Primar al Municipiului 

Pașcani reliefează că în anii trecuți au fost cetățeni care au solicitat racordarea la sistemul de 

apă și canalizare. Dumnealui menționează că sunt cazuri cunoscute și de către consilierii locali, 

iar unul dintre cele mai elocvente exemple este suburbia Gâștești. Domnul Primar al 

Municipiului Pașcani precizează că au fost adăugate și cerințe ale locatarilor din municipiu care 

solicită racordarea la serciciile de apă și canalizare. Totodată, dumnealui evidențiază că a fost 

făcut un pachet cu aceste străzi, iar documentația tehnică se află la faza de studiu de fezabiliate. 

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se încearcă 

găsirea unei finanțări, nu neapărat din bugetul local, astfel încât să se completeze locurile unde 

proiectul de la ApaVital este făcut în proporție de 95% și toată strada să fie racordată la serviciile 

de apă și canalizare.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă  sunt discuții. 

Nefiind  discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 12 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 
 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PINTILIE CIPRIAN X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi: 
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2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației – Studiu de Fezabilitate și 

aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiții: „Alimentare 

cu energie electrică puncte de reîncărcare pentru autobuze electrice în municipiul 

Pașcani, județul Iași” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că acest proiect 

de hotărâre face referire la necesitatea pregătirii stațiilor de încărcare pentru viitoarele autobuze 

electrice, care în aproximativ două luni vor ajunge în oraș. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Dediu Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că nu observă, în acest moment, eficiența 

acestor stații. În acest context, domnul consilier local menționează că vor fi necesesare și alte 

stații de încărcare. Domnul consililier local precizează că se vor investi două milioane de lei 

doar pentru a duce curentul în locurile unde vor fi montate stațiile electrice, acestora 

adăugându-se curentul electric care va fi consumat. Dumnealui opiniază că din punct de vedere 

al eficienței s-a consumat în avans motorina pe 10 ani.  

Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administratorul public al Municipiului Pașcani, 

precizează că transformatoarele pot fi folosite ulterior și pentru alte lucruri. Dumnealui 

menționează că în zona R.A.G.C.L. va fi amplasat un transformator, iar în spatele acestuia va 

fi edificată o  creșă.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că aceste autobuze, care  nu mai vin, 

au fost plimbate de domnul primar în campania electorală,  iar acum se cer două miloane de lei 

ca microfinanțare. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă dacă domnul 

consilier local cunoaște rezultatul alegerilor locale.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, răspunde că acest rezultat a fost obținut în urma 

fraudei și a minciunii.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că a trecut 

campania electorală. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, atrage atenția domnului 

consilier local, Dediu Mihai, că deviază de la subiect. 

Se vorbește concomitent. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Rățoi 

Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că momentan s-a găsit o  

soluție bună pentru aceste autobuze, dar pentru viitor, dacă va fi necesar se vor face și alte 

stații electrice de încărcare. Domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani opiniază că cel puțin 

cinci ani aceste autobuze vor funcționa perfect, iar dacă vor interveni probleme se vor rezolva. 

Dumnealui menționează că totul trebuie rezolvat în folosul comunității.   
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Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, Administratorul Public al Municipiului Pașcani, 

precizează că sunt 5 ani garanție pentru baterie, respectiv 10 ani pentru autobuze. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, menționează că se acordă garanția în anumite 

condiții.  

Se vorbește concomitent.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă mai  sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 12 

Împotrivă: 1 ( 1 vot abținere) 
 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PINTILIE CIPRIAN X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi: 

 

Doamna Spiridon Mihaela-Iulia, consilier local, a părăsit ședința ordinară, ora: 09:26. 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației – Studiu de Fezabilitate și 

aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiții: „Construire 

de locuințe colective nZEB pentru tineri, în municipiul Pașcani” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz nefavorabil 

 Comisia juridică – aviz nefavorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că există o lege 

care obligă adăugarea Capitolului 7 în orice proiect de investiții. În acest context, domnul Primar 

al Municipiului Pașcani reliefează că acest capitol înseamnă trei milioane de lei în plus. 

Dumnealui  menționează că la primele studii de fezabilitate s-a ajuns la concluzia că mai trebuie 

cofinanțare, în valoare de un milion de lei, sumă care era acceptabilă. Totodată, dumnealui 

precizează că în prezent, prin introducerea Capitolului 7, vor fi cinci milioane de lei în plus față 
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de bugetul inițial. Prin urmare, domnul Primar al Municipiului Pașcani menționează că  a fost la 

București, unde a avut o întâlnire cu cei de la Ministerul Dezvoltării, unde a discutat despre 

această problemă cu cei care se ocupă pe plan național de blocurile nZeb, iar răspunsul 

acestora a fost că nu vor finața la Capitolul 7, deoarece nu există bani suplimentari pentru acest 

capitol. În consecință, dumnealui precizează că unitatea administrativ-teritorială a municipiului 

Pașcani nu are cele trei milioane de lei în plus, pe lângă celelalte milioane de lei care mai trebuie 

pentru proiect, nu îi are. Dumnealui menționează că a prezentat situația așa acum este, iar 

domnii consilieri locali trebuie să voteze așa acum doresc.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă dacă domnul Primar al Municipiului 

Pașcani solicită membrilor Consiliului Local să nu aprobe acest proiect de hotărâre, deoarece 

nu sunt bani.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Muncipiului Pașcani, răspunde că dacă nu s-

ar aproba proiectul de hotărâre, dumnealui nu ar avea nimic împotrivă, deoarece din momentul 

în care acest proiect a devenit prea scump, dumnealui și-a făcut datoria de a consulta consiliul 

local, aducându-le la cunoștință acești noi indicatori tehnico-economici. Dumnealui 

menționează că  a precizat public faptul că din punct de vedere economic proiectul este prea 

scump, iar unitatea administrativ-teritorială nu are acești bani în bugetul local. Totodată, acesta 

reliefează că decizia este a membrilor Consiliului Local, dumnealui neputând să le spună cum 

să voteze. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă dacă domnul Primar al Municipiului 

Pașcani dorește să construiască aceste blocuri pentru tineri.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Muncipiului Pașcani, răspunde că ar dori să 

facă aceste blocuri, dar nu sunt bani.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă dacă acesta își susține proiectul spre 

aprobare.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Muncipiului Pașcani, răspunde că nu sunt bani 

pentru acest proiect, costurile acestuia sunt prea mari. Dumnealui precizează că partea de 

cofinanțare depășește unitatea administrativ-teritorială din punct de vedere economic.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, opiniază că printr-o economie și cheltuială 

echilibrată de la bugetul local se  poate găsi partea de cofințare, chiar și utilizând împrumuturi. 

Dumneaei menționează că a criticat acest proiect de fiecare dată când a fost pus pe masa 

consiliului local, deoarece acest teren a fost dat pentru ANL, în vederea construirii blocurilor de 

tip ANL, care însemnau mai multe locuințe pentru  tinerii din municipiu. Totodată, doamna 

consilier local reliefează că a votat mereu, alături de colegii de partid, pentru acest proiect, 

întrucât s-a dorit binele cetățenilor din Municipiul Pașcani. Dumneaei opiniază că tinerii aflați în 

situații dificile au nevoie de aceste locuințe și e nevoie de efort pentru a le edifica.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Muncipiului Pașcani, precizează că doamna 

consilier local a votat împotriva proiectului. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționeză că domnul Primar al Municipiului 

Pașcani a început ședința cu o oarecare autosuficiență și nu este cazul. 

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Muncipiului Pașcani, reliefează că nu este 

cazul. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că a observat cum domnul primar 

a vorbit cu al său coleg de partid și nu este de acord cu acest mod de abordare.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Muncipiului Pașcani, menționează că doamna 

consilier local ar trebui să îi atragă atenția și colegului său de partid.  
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Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, consideră că deși au crescut nejustificat 

costurile neeligibile, tinerii din municipiu au nevoie de aceste locuințe. Totodată, doamna 

consilier local precizează că s-a adus în discuție doar Capitolul 7, care a dus la valoarea de 

aproape zece milioane de lei, sumă consistentă, dar nu s-a vorbit despre greșeala de proiectare 

care a condus la creșterea costurilor neeligibile. În acest context, doamna consilier lcoal 

reliefează că în nota justificativă domnul proiectant precizează că nu au măsurat bine. Astfel, 

dumneaei întreabă dacă domnul proiectant poate răspunde pentru eroarea de proiectare, dacă 

are conform contractului încheiat cu unitatea administativ-teritorială o clauză prin care se 

stipulează ce se întâmplă dacă dumnealui a greșit.  

Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, Administratorul Public al Municipiului Pașcani, 

precizează că nu există nicio greșeală care să aducă vreun prejudiciu, deoarece de la SF-ul 

care era nouă milioane de lei, la proiectul tehnic s- a ajuns la douăsprezece milioane de lei. 

Dumnealui menționează că proiectantul a uitat să pună două fundații. Domnul administrator 

public întreabă ce prejudiciu a adus proiectantul.  

Domnul Dediu Mihai, consilire local, precizează că s-a pierdut un teren era alocat pentru 

blocurile de tip ANL. 

Se vorbește concomitent.  

Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, Administratorul Public al Municipiului Pașcani, 

precizează că pierderile sunt din cauza celor  de la minister care au mințit legat de costuri.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează că acest proiect foarte lăudat, 

prin care administrația liberală a adus un plus  valoare municipiului acum nu mai este bun. 

Dumneaei precizează că dacă s-a semnat proiectul de finanțare și există o parte finanțabilă prin 

fonduri europene nu este bine să se renunțe la acești bani, situația fiind similară cu cea a stațiilor 

de încărcare.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Muncipiului Pașcani, precizează că de două 

ori a fost pus pe masa Consiliului Local acest proiect de hotărâre și de fiecare dată doamna 

consilier local a votat împotrivă.  

Se vorbește concomitent.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că nu a votat împotrivă și că se 

poate accesa un credit pentru continuarea proiectului. 

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Muncipiului Pașcani, menționează că până 

acum doamna donsilier local a fost împotriva acestui proiect,a iar acum când costurile sunt mai 

mari brusc este pentru.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, reliefează că nu este de acord să se renunțe 

la locuințele pentru tineri, respectiv la banii europeni. Dumneaei opiniază că trebuie constuite 

aceste locuințe cu orice cost.  

Se vorbește concomitent.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, opiniază că se renunță la o investiție care este 

oportună pentru tinerii din municipiu. Dumneaei menționează că va vota acest proiect.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că administrația 

locală nu abandonează ideea de a construi aceste locuințe pentru tineri, însă trebui găsită o 

soluție pentru ca edificarea să aibă un cost rezonabil. Dumneaei menționează că nu se poate 

construi cu ochii închiși, indiferent de cost, doar  pentru că a existat o idee și exista un proiect 

bun. 
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Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează că există un contact semnat, nu 

o idee.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Muncipiului Pașcani, precizează că  doamna 

consilier local, Nedelcu Gabriela, poate face conferință de presă prin intermediul căreia să 

explice cât de mult s-a lucrat cu locuințele de tip ANL în 8 ani de zile.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, reliefează că domnul primar nu îi poate da 

indicații pentru a face sau nu conferințe de presă. 

Se vorbește concomitent. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Olariu Costel- Sorin, consilier local. Dumnealui precizează că de fiecare care dată când a fost 

un proiect pe PNRR, acestea au prezentate în ședințe extraordinare, convocate la ora 10:00. 

În același timp, dumnealui menționează că de fiecare dată a solicitat alte documente care nu 

erau atașate  la mapă, dar la care se făcea referire în proiect, însă acestea nu se puteau aduce. 

Totodată, domnul consilier local menționează că a căutat nota justificativă, dar nu este atașată. 

În același timp, dumnealui precizează că domnul primar s-a lăudat în campania electorală că 

fosta administrație nu a fost în stare să facă locuințe ANL, iar actuala administrație va construi 

nZEB-uri, însă acum s-a răzgândit, neștiind ce dorește să facă cu adevărat.  În același context, 

dumnealui menționează că domnul primar a afirmat faptul că acest blocuri au fost scumpe de 

la început, dar la momentul respectiv domnul consilier local, Ursu Dumitru Leonard, când a 

atras atenția asupra prețului, a fost criticat, spunândui-se că nu se pune problema de preț atunci 

când vine vorba despre ce se face pentru tineri. Domnul consilier local opiniază că, indiferent 

de costuri, acest proiect trebuie să meargă mai departe, deoarece în luna a zecea a acestui an 

trebuie să înceapă lucrările, iar 2026 trebuie să fie finalizate. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Conache Eduard-Cătălin, consilier local. Dumnealui precizează că orice proiect, în special 

cele pe fonduri europene, prin PNRR, au un parcurs imprevizibil, aspecte care trebuie înțelese 

de toată lumea. Dumnealui opiniază că atâta timp cât proiectul a fost fezabil s-a votat pentru, 

dar domnul consilier local s-a opus. Domnul consilier local reliefază că în momentul de față din 

cauza modificărilor legislative proiectul  a devenit nesustenabil. Dumnealui precizează că orice 

persoană care face o investiție se gândește la raportul cost-beneficiu.  

Domnul Olariu Sorin Costel, consilier local, întreabă dacă domnul consilier local  este 

sigur că dumnealui a votat împotrivă. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, răspunde că membrii celeilate  mase 

au votat în majoritate împotrivă. 

Domnul Olariu Sorin Costel, consilier local, îndeamnă să nu se facă afirmații eronate. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, precizează că ședințele  consiliului 

local sunt înregistrate. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, reliefează că acest proiect nu mai este 

sustenabil din punct de vedere economic.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 
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Pentru: 4  

Împotrivă: 8 (8 voturi abținere) 
 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  
 

 X 

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN 
 

 X 

3. CONSTANTINESCU PETRONICA 
 

 X 

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL 
 

 X 

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PINTILIE CIPRIAN X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  
 

 X 

10. RĂȚOI CRISTIAN 
 

 X 

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  
 

 X 

12. STAMATIN COSTEL 
 

 X 

13. VÎRLAN MIHAI 
 

 X 

Proiectul de hotărâre nu a fost aprobat. 

Se trece la punctul diverse: 

 

S-au înscris la capitolul Diverse următorii consilieri locali: domnul Olariu Costel-Sorin, 

domnul Dediu Mihai, doamna Nedelcu Gabriela, domnul Pintilie Ciprian.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Olariu Costel Sorin, consilier local. Dumnealui precizează că a propus de mai multe ori să se 

facă cișmele în oraș,  răspunsul primit a fost că acestea vor fi realizate după ce  încep lucrările, 

dar acestea au început și cișmelele încă nu sunt edificate. Dumnealui menționează că domnul 

primar trebuie să le atragă atenția celor de la ApaVital cu privire la mesajele prin care se anunță 

întreruperea furnizării apei, deoarece acestea sunt trimise tardiv, din cauza achiziționării unor 

servicii ieftine. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Dediu Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că trebuiau să se desfășoare și alte ședințe 

pentru a se discuta și găsi soluții cu privire la lipsa apei  din  municipiul Pașcani. Domnul consilier 

local menționează că sunt lucruri de care poate fi acuzat doamnul primar și altele de care nu 

poate fi acuzat. Dumnealui reliefează că acea conductă, de la Moțca la Pașcani, este prorietatea 

unității administrativ locale, iar pentru transportul apei prin aceasta ApaVital plătește redevență. 

În acest context, dumealui precizează că sarcina găsirii unor soluții pentru rezolvarea acestor 

probleme aparține unității administrativ-teritoriale. Dumnealui precizează că   această problemă 

este cauzată de un management defectuos al S.C. ApaVital S.A., de aceea va face demersurile 

necesare pentru Consiliu Județean, solicitând demiterea din funcție a domnului director Doruș 

și înlocuirea domnului Vlasie. Domnul consilier local menționează că orașul se transformă într-

un focar de infecție, fapt care impune găsirea unor soluții. În același timp, dumnealui reliefează 

că la începutul anului s-au pus în buget bani, prin intermediul doamnei consilier local Perțu 

Liliana, pentru bazinul de apă la spital, dar acesta nu există încă.   

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei 

Nedelcu Gabriela, consilier local. Dumneaei menționează că se apropie începutul anului școlar 

iar cele două obiective de investiții „Reabilitare și dotare Creșa și Grădinița  nr. 2” și proiectul 

de pe Axa 13, de lângă Școala Gimnazială „Iordache Cantacuzino”, nu sunt finalizate, nu sunt 
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recepționate, nu au avizele, drept pentru care copiii nu vor putea avea acces în aceste grădinițe 

pentru a începe noul an  școlar. Dumneaei precizează că sunt trei istituții de învățământ care 

sunt sau vor intra în procesul de reabilitare, prin PNRR, fapt care împiedică ca elevii să poată 

intra în toate spațiile școlare. În acest context, dumneaei reliefează că o parte dintre elevii 

Liceului Teoretic „Miron Costin”, Pașcani și Liceului Tehnologic Economic „Nicolae Iorga” nu 

vor avea loc unde să învețe, deoarece copii trebuiau să se întoarcă în grăinița lor. Totodată, 

doamna consilier local precizează că de la Minister există recomandarea ca nicio unitate de 

învățământ să nu lucreze în trei schimburi. Dumneaei specifică faptul că indiferent de câte 

simulări au făcut directorii, există cel puțin două  unități de învățământ unde elevii nu au cum să 

intre fizic în clase pentru a începe școala. Doamna consilier local precizează că domnul Primar 

al Municipiului Pașcani are o mare vină, deoarece nu s-a ocupat să încheie aceste  investiții. 

Dumneaei estimează că aceste obiective de investiții nu vor fi încheiate nici până în luna 

ianuarie. Doamna consilier întreabă ce se va face cu acei copii care nu vor avea loc în unitățile 

de învățământ pentru a-și începe activitatea școală.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Dumnealui răspunde că în timpul 

mandatului de viceprimar doamna consilier local nu a avut niciodată probleme de acest tip, 

deoarece nu a avut vreo școală în renovare. Dumnealui precizează că există o problemă cu 

termenul, este finalizată Grădinița din centru, existând procesul verbal de finalizare al lucrărilor 

pentru aceasta, iar săptămâna viitoare se va obține autorizația de la ISU, făcându-se, în 

colaborare cu constructorii, care sunt sonați în acest sens, tot posibilul pentru a se finaliza 

lucrarea la Grădiniț a nr. 2.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință dă cuvântul domnului 

Pintilie Ciprian, consilier local. Dumnealui întreabă dacă a mai evoluat în vreun fel problema 

cu gazul metan, în suburbia Gâștești. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că da, sunt 

luate toate probele tehnice, toate graficele de monitorizare, expertul a primit din partea 

constructorului ultimele date tehnice în așa fel încât să completeze a cincea, a șasea oară 

expertiza și să se trimită la Târgul Mureș, la Delgaz Grid. Dumnealui precizează că această  

experiză  este așteptată și de cei de acolo, care nu se opun, ci dimpotrivă așteaptă se pună în 

funcțiune această treabă.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru 

participare și declară închise lucrările ședinței.  

 

 

Ședința se încheie la 09:59 

 

 

         PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                    SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 
  Consilier local,  
  Constantinescu Petronica                                                                     Irina Jitaru 
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